
     

      

           

           

          

      

          

         

       

         

          

         

   

      

  

          

        

             

      

      

         

          

           

            

  

       

       

   

          

        

         

           

 

       

       

       

        

   

       

             

  

Defniteve woordmelding kadernota 2023 en coaliteaccoord 2022-2026 

Inleiding: 

Ja voorziter, we zijn onderweg in een nieuwe raadsperiode. We hebben afscheid genomen 

van 23 raadsleden en evenzoveel nieuwe collega’s verwelkomt. Wat nog rest is de installate 

van het nieuwe college volgende week en een 5-tal mensen die hierdoor alsnog een plek 

krijgen in de gemeenteraad. Met het aanbieden van het document “Staat van de stad 2022” 

is voor de nieuwe raadsleden een prima startnformateposite gerealiseerd, dank daarvoor! 

Vandaag staat we voor de 1e belangrijke P&C-mijlpaal in deze nieuwe raadsperiode, namelijk 

de behandeling van de kadernota 2023. Zoals vorige week besloten tjdens de 

oordeelsvormende vergadering, behandelen we deze kadernota integraal met het 

coaliteaccoord. 

En voorziter, al is het politeke landschap dan enigszins verandert, voor ons blijf het 

belangrijke uitgangspunt overeind dat we de komende 4 jaar gezamenlijk verder bouwen 

aan een gezond Venlo. Samen: het nieuwe college, de gemeenteraad en alle medewerkers 

van de gemeente Venlo!! 

Daar moeten onze burgers op kunnen vertrouwen en aan dat vertrouwen moeten we ook 
met zijn allen verder bouwen. 

Dan voorziter onze inhoudelijke reacte op de kadernota en het coaliteaccoord. In het 

presidium afgelopen maandag zijn er procesafspraken gemaakt hoe vanavond met deze 

integrale behandeling en de woordmeldingen van alle fractes om te gaan. Dit heef het CDA 

doen besluiten om een aantal onderwerpen er uit te lichten, accenten te leggen en 

overwegingen aan het nieuwe college mee te geven. 

 laaggeleterdheid: nu 23% in Venlo, landelijk 12%. Het CDA is blij dat in het 

coaliteaccoord de acte is opgenomen om het regionale plan laaggeleterdheid te vertalen 

naar een Venloos plan met uitvoeringsprogramma. Wij zijn wel heel erg benieuwd naar het 

ambiteniveau van dit plan en de vertaling daarvan naar indicatoren die we graag terug 

zouden zien in Meetbaar Venlo. 

Verder merken we op dat samenwerking met vrijwilligersgroepen (bijv. Groen Licht en 

VenloSupport, met name ook op het gebied van partcipate, kansen kan bieden om dit grote 

probleem aan te pakken. 

 sportaccommodatevisie. We hebben de vorige periode een start gemaakt met de 

aanwijzing van 2 toekomstbestendige sportkernen, te weten de huidige accomodates van 

SV Blerick en HBSV Hout-Blerick. De fusie van de 3 hockeyverenigingen (Tegelen, Venlo en 

Blerick) heef zijn beslag gekregen er wordt nu nog hard gewerkt aan de optmalisate van de 

thuishaven, Sportpark Vrijenbroek. 

Met voetbalvereniging FCV wordt gesproken over een verplaatsing van hun actviteiten naar 

sportpark Herungerberg en over de herbestemming van sportpark Arenborg. 

Mbt de binnensportaccommodates loopt een breed onderzoek waarvan de resultaten in 

2023 worden verwacht waarbij we nu al weten dat een aantal sporthallen/zalen zijn 

afgeschreven, bijv. sporthal Craneveld. 

Het CDA is heel benieuwd naar de staat van alle sportverenigingen en hun 

toekomstperspectef, mede gelet op de impact van Corona. Mogelijk dat het college later dit 

jaar hierin inzicht kan geven. 

https://hetcoalitieaccoord.In


        

        

             

        

   

            

     

          

 

            

           

          

       

          

       

    

         

     

           

        

   

         

          

         

   

       

        

               

        

          

        

    

           

    

 

  

 beleid gemeenschapsaccommodates. Het CDA heef vernomen dat de gemeente recent, 

samen met het SMAV, een rondgang langs alle gemeenschapsaccomodates heef gedaan. 

In afwachtng van het nieuwe beleid is het CDA ook hier heel benieuwd naar de situate bij 

alle accommodates, in relate tot Corona en een hernieuwde opstart. Organisatorisch maar 

zeker ook in fnancieel opzicht. 

 wonen: naast de aandacht in het coaliteaccoord voor dit prioriteitsdossier wil het CDA 

nog de volgende zaken naar voren brengen: 

- toon lef om te experimenteren met kleinschalige innovateve woonconcepten, bijv. Tiny 

Houses en/of “knarrenhofes”; 

- er is een groeiende vraag bij senioren om “klein te bouwen” in de tuin bij kinderen. Nu kan 

dit alleen met medische indicate en gecombineerd met mantelzorg, het wordt tjd om dit 

beleid te herijken op basis van de actuele situate op de woningmarkt en de gewijzigde 

behoefen. 

Waarom zouden kwieke senioren niet bij hun kinderen in de tuin kunnen gaan wonen? 

Immers doorstroom van senioren geef zeer gewenste verlichtng op de woningmarkt. Bij dit 

concept zijn senioren zelfvoorzienend in hun nieuwe woning en maken zij geen aanspraak op 

de bestaande woningvoorraad. Dus dubbele verlichtng! 

Let wel: een en ander uiteraard met inachtneming van de huidige regels voor 

mantelzorgwoningen maar dan zonder medische indicate. 

- het CDA krijgt veel signalen over oneerlijke efecten tav het gevoerde toewijzingsbeleid 

van woningcorporates, wij vragen dit onderwerp met prioriteit te agenderen bij de 

eerstvolgende gesprekken met deze woonpartners. 

 hoogwaterbescherming: Het CDA is benieuwd naar de opvolging van de evaluates in de 

gebieden die getrofen zijn door hoogwater 2021 en heef de behoefe aan een totaal 

overzicht van het hele gebied (Belfeld-Arcen), incl geconstateerde risico’s en de mitgerende 

maatregelen, op de korte termijn. 

 herijking subsidiebeleid: in het coaliteaccoord is opgenomen dat de evaluate herijking 

nieuwe subsidiebeleid wordt uitgevoerd als er weer sprake is van een “normaal” 

kalenderjaar. 

Met de recente uitspraken van bijv. onze minister van (VWS) is het maar zeer de vraag of er 

zicht is op een jaar zonder Coronabesmetngen. Dit zou kunnen betekenen dat we de 

evaluate langer moeten uitstellen dan gewenst. Het CDA wil graag onderzocht hebben of 

een evaluate toch niet eerder opgeleverd kan worden, dan maar een versie met de Corona-

component. 

Verenigingen zijn ook gebaat bij snelle duidelijkheid. 

Tot zover voorziter. Wij vertrouwen erop dat het nieuwe college voortvarend met onze 

overwegingen aan de slag gaat…..waarvoor dank!! 

Jack van den Hombergh 

Fractevoorziter CDA Venlo 


